
OBRAZAC 
izvješća o provedenom savjetovanju s javnošću 

 

Naziv nacrta odluke ili drugog općeg akta o 
kojem je savjetovanje provedeno 

Odluka o organizaciji, načinu naplate i kontroli parkiranja u 
Gradu Velikoj Gorici 

Nositelj izrade nacrta akta (gradsko 
upravno tijelo koje je provelo 

savjetovanje) 

Grad Velika Gorica, Upravni odjel za komunalne djelatnosti i 
promet 

Vrijeme trajanja savjetovanja 22.03.2024.-20.04.2024. 

Metoda savjetovanja 
Savjetovanje s javnošću objavljeno na službenoj stranici Grada 

Velike Gorice 

 

Red. 

br. 

Predstavnici  
javnosti 
(pojedinac, 
organizacija, 
institucija) 

Članak na koji 
se odnosi 
primjedba/ 
prijedlog 

Tekst primjedbe/ 
prijedloga 

Prihvaćanje/ neprihvaćanje 
primjedbe/ prijedloga sa 

obrazloženjem 

1. 
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Članak 11. -
proširenje 
parkirne zone n 
a područje 
Gradske četvrti 
Hrvatski 
velikani 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Poštovani, 
 
S obzirom da samo 40 godina (cijeli 
život) živim u 8. martu koja je dio 
GČ Hrvatski Velikani ovim putem 
argumentirano, pravno, životno, 
ekonomski i logički podnosim 
prigovor na prijedlog za proširenje 
zone naplate na naš kvart koje je 
2022. godine predložilo Vijeće GČ 
Hrvatski Velikani (koalicija 
SDP/MOST). Podnošenje ovog 
prijedloga je očito nepoznavanje 
ovog kvarta i njegovih stanovnika 
te status quo u parkiranju koji 
ovdje oduvijek vlada i sa njim 
nikada nije bilo problema. 1. Zgrade 
u našem kvartu građene su prije 40 
i više godina. Npr. Zgrade u ulici 
kralja Dmitra Zvonimira kućni br. 
9,11,13, 15,17, 19, 21, 22, 24 imaju 
preko 400 stanova. Parkirnih 
mjesta je upola manje. Zato što je 
prije bilo standard 1 auta na dva 
stana (dva kućanstva), a sada 1 stan 
(jedno kućanstvo) ima i do dva 
auta. 2. „argument“ koji su po 
goričkim portalima objavili 
predstavnici GČ da studenti 
smetaju sa parkiranjem se potpuno 
promašen. Prvenstveno, studenti 

Pravni temelj za donošenje 
predmetne Odluke i 
proširenje parkirnih zona, 
odnosno zona naplate 
parkiranja je članak 5. st. 1. 
točka 6. Zakona o 
sigurnosti prometa na 
cestama (NN, br. 67/08, 
48/10, 74/11, 80/13, 
158/13, 92/14, 64/15, 
108/17, 70/19, 42/20, 
85/22, 114/22, 133/23.) 
kojim je propisano da 
jedinice lokalne 
samouprave uz prethodnu 
suglasnost ministarstva 
nadležnog za unutarnje 
poslove uređuje promet na 
svom području, a time i 
parkirne zone, način 
parkiranja, zabrane 
parkiranja i mjesta 
ograničenog parkiranja. 
  
Prijedlog se ne prihvaća. 
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parkiraju 3-4 mjeseca godišnje po 
nekoliko sati dok su na predavanju i 
odu kući. Također, točno se vidi da 
uopće ne čitaju Odluke Grada VG iz 
kojih jasno piše da i studenti imaju 
pravo na povlaštenu parkirnu kartu. 
Tako da su ovime predstavnici GČ 
HV riješili točno ništa. 3. 
„argument“ predstavnika GČ 
Hrvatski velikani da će se tako 
osloboditi parkirna mjesta je 
promašen. Isto je napravljeno u 
Galženici pa su stanari samo 
poludili jer moraju plaćati nešto što 
im je bilo besplatno. A tamo je još 
manje parkirnih mjesta. 4. 
„argument“ predstavnika GČ 
Hrvatski velikani da su oni 
razgovarali sa stanarima nije točan. 
U isto vrijeme su imali prijedlog da 
se u našem kvartu, pokraj dječjeg 
igrališta napravi park za pse. Odite 
samo na Facebook stranice koje se 
tiču Velike Gorice pa ćete vidjeti 
komentare koje su ljudi stavili, kako 
za prijedlog za park za pse (od 
kojeg su odustali), tako i za ovaj 
prijedlog za naplatu parkinga. S 
obzirom da se ovdje ne smije 
vrijeđati, ja Vam to neću 
dostavljati. 5. Sve je poskupilo, 
inflacija udara sa svih strana, ratovi 
prijete, a predstavnici Vijeća GČ 
Hrvatski Velikani podnose prijedlog 
da se naplaćuje parking. Ovo je 
totalno nepoznavanje našeg kvarta. 
Umjesto da su predložili da se u 
parkić, u kojem je svaki dan preko 
50 djece, stavi koja ljuljačka ili neka 
sprava za djecu (sad ima 5 ljuljački, 
1 penjalica, 1 drvene klackalica i 1 
razdrmani vrtuljak), umjesto da su 
predložili da se sa bandere skine 
zmaj koji je visio godinu i pol dana i 
mogao izazvati kratki spoj, umjesto 
da su predložili da se na križanju 
ulica Šetalište Franja Lučića, Pleška, 
Rakarska i kralja Dmitra Zvonimra 
stavi gumb za pješake jer djeca idu 
svakodnevno u školu i na treninge u 
Gradsku dvoranu Rakarje i na 
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bazene te u Bakarić… oni bi uvodili 
namete. 6. Slike koje Vam šaljem je 
parking kod parka u subotu ujutro 
13.04.2024. godine. Ima slobodnih 
parkirnih mjesta. Najveća gužva je 
petkom i subotom navečer kad 
mladi dođu u izlazak. Što je 
pohvalno, jer ne bulje doma u 
televizor i računala već se druže i 
kvart živi i diše sa mladim ljudima. 
7. Ako uvedete ovu naplatu, ono 
nešto „vanjskih“ što dođu i 
parkiraju na koji sat u naš kvart 
otići će samo do bazena i tamo će 
parkirati. Onda će vjerojatno vijeće 
GČ Hrvatski velikani predložiti da se 
i tamo naplaćuje parking. Čime će 
se samo izgubiti svrha tog parkinga. 
Ljudi dovezu djecu u Bakarić na 
trening ili na bazene. Sjednu u kafić 
kod bazena, popiju kavu, 
proćaskaju i odu svojim putem 
dalje. U našem kvartu ima kafića, 
frizera i drugih trgovaca, ljudi dođu 
obave svoje i odu dalje. Nema 
ekonomske računice ako uvedete 
naplatu parkinga. Dobit će se u 
proračun nešto sredstava na 
temelju povlaštenih parkirnih 
karata, a posao će svima u kvartu 
pasti, a samim time naplate poreza 
će biti manje pa je veći gubitak 
nego dobitak. Vijeće GČ HV zna 
podnesti prijedlog bez da ga 
razradi. Što se tiče 8. marta, ljudi su 
već ljuti još od ideje za pse, a za ovo 
možete sami provjeriti. I ovdje Vam 
otvoreno pišem, stalno se nešto 
ulaže u Cvjetno naselje, gdje je 
parking besplatan, a za nas Vijeće 
GČ Hrvatski Velikani predlaže da 
imamo pse u dječjem parku i da 
plaćamo parking…. 8. Bolje da su 
predložili da grad VG dugoročno 
riješi sa ZET om oko toga zemljišta i 
tamo neka se napravi garaža. Svi 
sretni i zadovoljni. 9. Nikad ovdje 
nema konflikata oko parkinga jer je 
status quo koji svima odgovara. 
Lijep pozdrav (Moj prijedlog 
možete javno objaviti, ali za 
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Članak 22. 
stavak 2. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

podatke nema potrebe, puno ljudi 
iz kvarta zna da ću ja poslati brojne 
prigovore) 
 
 
„Vlasnici obiteljskih kuća ne 
ostvaruju pravo na kupnju 
povlaštene karte niti u jednoj zoni 
naplate parkiranja“  
 
Ova odredba Vam je protustavna i 
diskriminatorna u određenom 
dijelu. Nemaju sve kuće svoje 
parking. To bi trebalo po ulicama 
vidjeti gdje je uvedene naplata 
parkinga. Naime, razvojem grada, 
širenjem cesta i nogostupa neke 
kuće mogu sada parkirati samo na 
kolni prilaz jer nemaju dvorište ili 
dovoljnu širinu prolaza za 
parkiranje. Pa ako parkirate na 
kolni prilaz može se smatrati da je 
to nepropisno parkiranje za što 
dobijete kaznu. Gdje ćete onda 
parkirati ako grad ne daje pravo na 
povlaštenu parkirnu kartu. Primjer 
su Vam neke kuće u ulici Šet. Franje 
Lučića iz smjera Zagrebačke preko 
puta parka. Lijep pozdrav (bez 
objave osobnih podataka). 

 
 
 
 
 
 
Urbanističkim planom 
uređenja naselja Velika 
Gorica – II.ID (Službeni 
glasnik Grada Velike Gorice 
br. 4/12, 3/23-ciljane ID, 
3/23-II ciljane ID i 7/23-
pročišćeni tekst), člankom 
59. propisano je da 
smještaj potrebnog broja 
parkirališnih ili garažnih 
mjesta određuje se kao 
obveza na pripadajućoj 
građevnoj čestici i to se 
odnosi isključivo na 
individualnu stambenu 
izgradnju. 
 
Prijedlog se ne prihvaća. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

     

 

 

 


